
NaJFF 
Protokoll fra styremøte 06.06.23 
 
Møtt: Knut Harald Holst Hansen, Karl Erik Bang, Hans Olav Røtterud, Atle Wenger, 
          Ann Kristin Moen, Olaug Holter, Hanne Røtterud 
 
 
 
 
1. Administrativt. 
 
Forrige protokoll ble gjennomgått. Oppfølgingspunktene er gjennomført. 

 Styreleder har fått nøkler etc fra tidligere leder 
 Valgkomiteen har ikke funnet ny nestleder eller ny vara. Inntil videre fungerer styret som det 

er. 
 Opplæring på regnskapssystemet er utsatt. 

 
Det må sendes inn en ny endringsmelding til Brønnøysund for å rette opp enkelte feil ift 
kontaktperson og adresse. 
Foreningens adresse endres til: Bjertnessjøvegen 60, 2030 Nannestad (Klubbhuset). Postkasse 
etableres sammen med øvrige postkasser i starten av Bjertnessjøvegen.  
Styreleder lager endringsmeldingen og styret signerer samlet via Altinn. 
 
Foreningen har i en periode operert med to versjoner av egne sider på FB. Styret besluttet 
enstemmig å slette den ny og gå tilbake til det opprinnelige. AK gjennomfører dette umiddelbart. 
 
 
2. Økonomi. 
 
Må få inn gode rutiner i økonomi. Styreleder og kasserer legger et opplegg sammen med 
regnskapsfører.  
 
Bankkort styres av kasserer og kan benyttes ved behov ved f.ks innkjøp til aktiviteter. 
 
I tråd med innspill fra årsmøtet, ble det enstemmig besluttet å avskrive beløpet på balansen som 
handler om premier. 
 
Kasserer sjekker om bidrag fra Nannestad kommune har betalt inn avtalt beløp ref tidligere avtale 
med vannverket. Rapporteres på neste styremøte. 
 
 
3. Rapport fra gruppeledere. 
 
 
Jakt: 
 
Solgt  49 småviltkort. 
 
23 søkere til rådyrkort, alle får kort. 
 
Taksering i august. 



 
Avasjon i starten av august. 
 
Skyting: 
 
Startet i begynnelsen av mai. 
 
Banen er utbedret/reparert og i orden. Noe ekstra kostnader ifm dette.  
 
Det er gjennomført et skytterstevne, noe glissent oppmøte, kun 12 deltagere. 
 
Kanskje prøve noe nytt med eks kveldstevner for å trekke flere folk. 
 
Banen er fortsatt åpen, men man bør være forberedt på å måtte stenge hvis finværet fortsetter og 
regn et uteblir. Leder for skyteutvalget vurderer dette evt i samarbeid med kommunen/brannvesenet.  
 
 
Fiske: 
 
23 stk møtte på første meitecupdag. 
 
Fiskeslipp ble ikke avviklet i vår pga dårlige veier. 
 
Blir nytt slipp til høsten, mer info på hjemmesidene og FB når vi vet mer. 
 
Råsjøfestivalen lørdag 17.06. Premier og gavekort er i orden. AK i samarbeid med Atle sørger for 
god og riktig informasjon på hjemmesidene våre og FB. Oppmøte kl 0900 på klubbhuset for de som 
skal være med å arrangere.  
 
Turid står for innkjøp, Atle sørger for at hun er informert. 
 
 
4. Gapahuk. 
 
Onsdag 14.06 befaring av steder for plassering av våre to innkjøpte gapahuker. Oppmøte kl 18.00 
Sjonkenkrysset. Atle sørger for at Almenninga og andre som skal være med får beskjed. 
 
 
5. Klubbhuset. 
 
Markedsføre klubbhuset på sosiale medier. Gjelder utleie generelt og også for leie av 
instruktør/opplegg med skytesimulatoren. Det bør tas bilder og legge ut ifm markedsføringen. AK 
koordinerer dette og får dette lagt ut på hjemmesider/FB.  
 
Hans Olav fikser opplegg for vann, lys, skap til simulator etc ila juni samt ferdigstillelse av kjeller. 
Kanskje en dugnad før ferien? Huskomiteen vurderer og beslutter. Styret ga komiteen ok på å bruke 
inntil NOK 15.000.- for nødvendige oppgraderinger 
 
Øvrig oppgradering av klubbhuset skal godkjennes av styret før iverksettelse. Herunder 
oppgradering av møbler etc inne og en uteplass. 
 
 



 
Eventuelt 
 
Hanne informerte om situasjonen ang Bjertnesjøhytta. Hun har tatt kontakt med hele 
kommunestyret og fått veldig positive og hyggelige tilbakemeldinger. Hanne fortsetter med å følge 
opp kommunen. Godt jobba, fint initiativ. 
 
 
 
______________________       _______________________   __________________________ 
Hanne Røtterud      Hans Olav Røtterud       Karl Erik Bang  
Styremedlem/sekretær     Styremedlem/skyteutvalget      Styremedlem/jaktutvalget 
         
 
 
 
 
______________________      _______________________   __________________________ 
Atle Wenger      Ann Kristin Moen      Olaug Lyssand Holter 
Styremedlem/fiskeutvalget    Styremedlem/SOME      Kasserer                  
 
 
 
 
 
____________________________ 
Knut Harald Marius Holst-Hansen 
Styreleder 


